

《单词百科:middleware是什么意思?middleware怎么发音?middleware的解释和用法》

英语单词middleware是什么意思?middleware怎么读?middleware怎么发音?简答网为您整理了middleware的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



middleware怎么读

middleware的读音:[m dlwe (r)]

middleware的意思

1、n.中间设备，中间件;

middleware的双语例句

1、Emphatically, the middleware, the wrapper and the EAI have been canvassed in this paper.

重点讨论了中间件技术、包装技术和企业应用集成。

2、The answer is to trust today's middleware and design for the future.

答案是相信今天的中间件并为将来设计。

3、The program illustration about Web three-tier structure programming base on DDL middleware in the mean.

同时也给出了基于DDL中间件实现Web三层结构程序设计的应用程序的开发实例。

4、These parts lie in lower layer in security middleware, are the most important kernel and foundation.

这些部分是安全中间件层次结构中较下层的部分，
是安全中间件中最核心和最基础的部分。

5、Meanwhile, the industry's need for middleware was stronger than ever.

同时，工业界对于中间件的需求出现了前所未有的高涨。

6、Middleware locate on the operation system of application server, manages the computer resources and network communications.

中间件位于应用服务器操作系统之上，管理计算机资源和网络通信。

7、As the nature of Grid, distribution, dynamic and heterogeneity are emphasized in designing grid middleware.

在计算网格中，资源具有分布性、
动态性、异构性，在设计网格中间件时需要重点考虑这些特性。

8、Our system uses middleware structure, provides the active mechanism to a certain extent.

本系统采用中间件系统的结构，在一定程度上提供主动数据库的机制。

9、So enhancing management functions of middleware becomes to be a key problem in distributed computing.

因此，加强中间件的管理功能已成为分布计算的关键。

10、By mid 2001 middleware and other products from these and other vendors

supported the standards.

中期中间设备和其他的产品从这些和其他的厂商支援了标准.

11、Reserch and realization of development platform , which is based middleware, are fully described in this paper.

本文详细阐述了基于中间件的开发平台的研究及实现.

12、The trend of middleware is to be diverse and complex.

中间件环境的趋势是多样性和复杂性.

13、Monitoring and controlling the message middleware can improve its us ability , reliability and communication efficiency.

对消息中间件进行监控管理可以提高其可用性、可靠性和通信效率.

14、The work mechanism and implementation techniques of the middleware based on agent are also illuminated.

对基于代理的中间件的工作机制和实现方法也作了说明.

15、This seems especially true in the plodding market for application servers and middleware.

这句话用于服务器应用程序与中间设备市场上,是非常合适的.

16、Therefore, the papers combined personal practical experience, study and research the TUXEDO middleware in large system.

因此, 论文结合个人实践经验对TUXEDO中间件大型系统中的应用做深入探讨和研究.

17、Terminal and Server Application Platforms are the middleware solutions that are not application specific.

终端和服务应用平台是非应用相关的中间件解决方案.

18、The kernel module of security middleware is the Common Security Service Manager (CSSM).

公共安全服务管理器 (CSSM) 是安全中间件核心模块.

以上是简答网为您整理的middleware怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于middleware的用法、middleware的释义、middleware的相关详情请点击：
：<https://dict.jiandongshicai.cn/middleware>

